

Egitaraua / Programa:

- 1- Lux Fulgebit..... Javier Busto
- 2- Christus Factus Est O. de Lasso
- 3- Ubi Caritas..... Ola Gjeilo
- 4- Oh! Inefable..... P. Pedro Tafalla
- 5- Bogorodytse dyevoS. Rachmaninoff
- 6- Lux AeternaEdward Elgar/John Cameron
- 7- Oi Ama EskualerriaB.Lertxundi / L.Ondarra
- 8- What a Wonderful World .. David Weiss/Bob Thiele
- 9- Mendi goietanXabier Sarasola
- 10- Neskatx' ederra Xabier Sarasola
- 11- Mary did you know Clay Aiken / Pentatonix
- 12- SegalariakJosu Elberdin
- 13 - Mutil txaleko gorri R.M.de Azkue/Junkal Guerrero

Zuzendaria: Iñaki Maidagan

*Eskerrik asko zuen parte hartzeagatik,
38. Edizioan ere hemen elkartzea espero dugu.
Gracias por vuestra participación, os
esperamos también en la 38 edición.*

Iraurgi Abesbatza

Azkoitia



Udazkeneko XXXVII. Musika Zikloa 2023

Azaroak 12 de noviembre - igandea / domingo
19:00

San Martin de Tours eliza (Urretxu)
Sarrera doan / Entrada gratuita



Urretxuko udala





Azkoitian sortu zen 1979. urtean. Azkoitiak, sendo sustraitutako musika tradizioa du. Bere seme-alaba ospetsuen artean musikari handiak izan ditu, hala nola, Gonzalo Martínez de Bizkargi, Peñafloridako Kondea, Aita Nemesio Otaño, e.a. Duela urte asko Aita Otañok sortu zuen Orfeoi Azkoitiarraren jarraitzailea dugu Iraurgi Abesbatza.

Iñaki Maidaganen zuzendaritzapean dago 2010. urtetik (urretik M. Larrañaga, M.M. Azpiazu, M. Jesús Larañaga eta Ainhoa Arrieta izan ziren zuzendaritzan) 26 abeslari inguruk osatzen dute ahots nahasiko abesbatza hau; geratu gabekoa da talde honen jarduna, kontzertu, topaketa, bidai, kantu ikastaro eta abarretan parte hartuz.

Euskal Herriko hainbat tokitan jardunaz gain, estatuko beste zenbait hiritan ere aritu da: Madril, Bartzelona, Valladolid, Sevilla, Leon,... Azken urteotan jira desberdinak burutu ditu Europan zehar: Alemania, Suitza, Frantzia, Austria, Italia, Pragan eta Portugalen kontzertuak eskainiz.

Aipatu beharrekoa baita ere Peñafloridako Kondearen abestiz grabatua duten diskoa eta "Loiola 91" Inazioar urtea zela eta, beste diskoa batean parte hartu izana. Eloy de la Iglesiaren "Otra Vuelta de Tuerca" filmeko soinu bandan ere harta zuten parte 1985ean. 2004. urtea 25. urtemuga izaki, modu berezian ospatu zuten. Otsailean, bakarkako lehenengo CD atera zuten, ekaina ekitaldiz betea izan zuten, eta Portugalera joan ziren abenduan. 2015. urtean "Carmina Burana" obra egiten du Arrasateko Goikobalu abesbatzarekin batera Azkoitiko Bartzartxo Antzokian, arrakasta handia jasoz. 2016. urtean La Caixaren kontzertu partizipatiboetan parte hartu zuen Haendelen "Mesias" abestuz, Donostiako Kurtsal auditorioan. 2017.urtean Sardinian izan zen 4^a International Choral Festivalean, "Incontri Corali nell Sole della Sardegna". 2019.urtean "Verona Garda Estate" jaialdi internazionalean hartzen du parte.

Erlilio eta erlijioz kanpoko polifonia, mundu zabaleko folklorea eta nola ez,euskal abesti pila batek osatzen dute beraien abesti-sorta.



Se crea en Azkoitia en 1979. Azkoitia tiene una tradición musical fuertemente arraigada. Entre sus hijos ilustres ha tenido grandes músicos como Gonzalo Martínez de Bizkargi, el Conde de Peñaflorida, el Padre Nemesio Otaño, etc. Iraurgi Abesbatza es seguidor del Orfeón Azkoitiarra, fundado hace muchos años por el Padre Otaño.

Se encuentra desde 2010 (anteriormente habían estado en la dirección M. Larrañaga, M.M. Azpiazu, M. Jesús Larañaga y Ainhoa Arrieta) bajo la dirección de Iñaki Maidagan. Alrededor de 26 cantantes forman este coro de voces mixtas, cuya actividad es ininterrumpida, participando en conciertos, encuentros, viajes, cursos de canto, etc.

Además de actuar en diferentes lugares de Euskal Herria, ha actuado en otras ciudades del Estado: Madrid, Barcelona, Valladolid, Sevilla, León,... En los últimos años ha realizado giras por Europa: Alemania, Suiza, Francia, Austria, Italia, Praga y Portugal.

A destacar también es el disco que tienen grabado con canciones del Conde de Peñaflorida y su participación en otro disco con motivo del año ignaciano "Loiola 91". También participaron en la banda sonora de la película "Otra Vuelta de Tuerca" de Eloy de la Iglesia en 1985. Como el año 2004 era el 25 aniversario, lo celebraron de manera especial. En febrero sacaron su primer CD en solitario, el mes de junio estuvo lleno de actividades, y en diciembre viajaron a Portugal. En 2015 realiza la obra "Carmina Burana" junto al coro Goikobalu de Arrasate en el Teatro Bartzartxo de Azkoitia, cosechando un gran éxito. En 2016 participó en los conciertos participativos de La Caixa cantando el "Mesías" de Haendel en el auditorio Kurtsal de San Sebastián. En 2017 estuvo en el 4^a International Choral Festival de Cerdeña, "Incontri Corali nell Sole della Sardegna". En 2019 participa en el festival internacional "Verona Garda Estate".

La polifonía no religiosa y no religiosa, el folclore de todo el mundo y cómo no, un montón de canciones vascas componen su repertorio.